

狂欢海南“4天3晚之旅”

第一天：吉隆坡→海口-海花岛 🍽️ 机上餐/中/自理

从国际机场出发，乘搭客机飞往中国最南端的城市 - 海口市，又称“椰城”，中国最大经济特区海南省的省会，全省政治、经济、文化、商贸和交通中心。随后前往【福山咖啡文化风情小镇】（在福山湖畔品尝一杯沉浸式烘焙福山咖啡），海南最美小镇，中国咖啡第一镇。登【海花岛1号岛】游览6大风情商业街，600家寰球商店8大主题美食街，10大滨海茶楼，80家特色主题酒吧，多元化国际商业街，满足全岛游客美食购物、休闲娱乐。【海花岛明清风情美食街】你可以品尝明清、苏州、川西、东南亚等多种风情美食；前往【婚礼庄园】+【海花岛灯光秀】（岛上灯光开放属于海花岛管理，如不开放我社不做任何赔偿）欣赏顶级声光电技术打造的光影盛宴，绚丽夺目的灯光与美轮美奂的建筑交相辉映，灯光璀璨流光溢彩。

酒店：A 海花岛指定酒店或同级 5 星

第二天：海花岛-三亚 🍽️ 早/中/自理

早餐后，游览【南山108米海上观音】（含电瓶车）高达108米的世界级南海海上观音就建在南山的海面上，体验【抱佛脚】乘四层电梯等上观音脚下“抱佛脚”祈福。外观三亚地标【大树酒店建筑群】，也被称为“树屋”，以九棵大树为设计创意的建筑群。车览【椰梦长廊】有“亚洲第一大道”之称，其沙滩坡度平缓，曲线优美，海水清澈见底。游览三亚网红【亿恒夜市】成为海南首条把占道经营与民生问题和特色旅游相结合的道路，是海南旅游的亮点。

酒店：A 三亚指定酒店或同级 4 星

第三天：三亚-海口 🍽️ 早/中/自理

早餐后：前往参观【海产品】，集海洋生特健康产业，展示了海洋生物的无穷魅力。前往独具韵味的原住民风情【槟榔谷黎苗文化旅游区】（电瓶车），中国首个民族文化型5A级景区，神秘迷人的原始雨林风光激越多姿的少数民族娱乐，让你流连忘返、惊叹不已。参观【竹炭店】秉承“科技、环保、健康、时尚”的品牌理念，打造极致享受的生活方式，让身体与大自然亲密接触（游览约90分钟）。游览【骑楼老街】距今90多年历史，是历史文化名街。大大小小的六百多栋几层高的老楼，是上世纪南洋归国华侨借鉴南洋风格建筑返回家乡所建。

酒店：A 海口指定酒店或同级 4 星

第四天：海口→吉隆坡 🍽️ 早/机上餐

早餐后：我社将根据航班时间安排专业司机送机。

景点详情：

N1. HAK04



2 个购物站：海产品、竹炭或其他

航班：
KUL-HAK FY3970 08:15-11:55
HAK-KUL FY3971 12:55-16:25

行程含：

20KG 行李津贴,机上餐

行程不含：旅游保险,单房差

推荐自愿自费：

A: 三亚宋城千古情歌舞秀 (RMB320)

B: 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮 (RMB250)



N1. HAK04

Day1 KL→ HAK-Ocean Flower Island 🍽️ MOB/L/Self-care

Take the flight to Haikou City, the beautiful "cliff city" of the international tourist island, and pick up and go to lunch. Then we transfer to **[Fushan Coffee Federation Town]**.The most beautiful town in Hainan, the first town of Chinese coffee.(Free a cup of Fushan special coffee and special snacks). Then transfer to check in the No.1 **[Ocean Flower Island]** and travel around of he **[Ming and Qing Dynasty architectural style commercial street] + [Ocean Flower Island Wedding Manor] + [Ocean Flower Island Light Show (The lighting on the island belongs to the management of Haihua Island, if not open, we will not do any compensation)]** Enjoy the light and shadow feast created by the top sound and photoelectric technology.

Hotel: A Ocean Flower Island Hotel or similar 5*

Day2: Ocean Flower Island -Sanya 🍽️ B/L/Self-care

After breakfast, **[Nanshan Cultural Tourism Area] (including battery car)** , which is a large industrial park displaying the traditional Chinese Buddhist culture. Although the Nanshan cultural tourism area attractions, but the spectacular 108 meters sea.car view of the **[Crown Beauty Tree Hotel]** the world's most, Shanghai Guinness World Record Hotel. Bus tour **[Coconut Dream Corridor]** and night in the landmark building of Phoenix Island Holiday hotel in Sanya.Visit Sanya **[Yiheng Night Market]**,which has become the first street in Hainan to combine road occupation with people's livelihood issues and characteristic tourism, which is a bright spot of Hainan tourism.

Hotel: A Sanya Hotel or similar 4*

Day3: Sanya-Haikou 🍽️ B/L/Self-care

After breakfast, we transfer to **[Fish Oil shop]** to collect the Marine special health industry and show the infinite charm of Marine life.Then transfer to **[Binglanggu Limiao Minority Culture 5A Tourist Zone](including battery car)** , enter the mysterious and charming original rain forest wind, experience the most local Hainan Li and Miao national culture.Visit **[Bamboo charcoal life Hall]** into the bamboo charcoal kingdom, bamboo charcoal is known as the "black diamond" reputation, known as the "new guard of bamboo charcoal fiber in the 21st century".**[Haikou Arcade Old Street]** Haikou Arcade Old Street is one of the most Nanyang architectural style street landscapes in Haikou City.



Hotel: A Haikou Hotel or similar 4*

Day4 : Hak→KL 🍽️ B/MOB

After breakfast, Take a bus to Haikou Meilan International Airport and fly back to your beautiful home.

2 ↑ Shops : Fish oil, Bamboo charcoal or other

Flight:	KUL-HAK	FY3970	08:15-11:55
	HAK-KUL	FY3971	12:55-16:25

Itinerary Inclusive:

Meal on board, 20kg Checked Baggage (1 piece), Hand Carry 7kg

Exclusive:

Travel insurance, single room difference

HAINAN OPTIONAL TOUR:

A:Song Cheng Romance Show (RMB320)

B: Sanya Luxurious Cruise Ride + Free Flow Beer/Drinks (RMB250)